



John Charles Haines School 興氏學校

247 W. 23rd Place; Chicago IL 60616 773-534-9200 - Fax: 773-534-9209
website: www.haines.cps.edu email: haineses@cps.edu

Catherine Amy Moy Davis
Principal 校長梅綺雯

Scott Scherquist
副校長施史葛 Assistant Principal

Dear Haines family,

This spring, your child will take the Illinois Assessment of Readiness (IAR), which measures student mastery of the Illinois Learning Standards in English language arts/literacy and mathematics in grades 3 through 8.

Please note that this is not a high stakes assessment used for student promotion, high school options, or school funding. This year, 3rd-8th grade students will be required to take these assessments in-person, at school.

Schedule

Each grade is scheduled to complete the IAR assessments on the following days:

- Third Grade - Monday, 4/26 (ELA) and Tuesday, 4/27 (Math)
- Fourth Grade - Thursday, 4/29 (ELA) and Friday, 4/30 (Math)
- Fifth Grade - Monday, 5/3 (ELA) and Tuesday, 5/4 (Math)
- Sixth Grade - Thursday, 5/6 (ELA) and Friday, 5/7 (Math)
- Seventh Grade - Monday, 5/10 (ELA) and Tuesday, 5/11 (Math)
- Eighth Grade - Thursday, 5/13 (ELA) and Friday, 5/14 (Math)

Makeup Days - Monday, 5/17 and Tuesday, 5/18

Here is the testing schedule when you child comes to school to test:

ELA Day	Math Day
8:00 - 8:15 Entry/Breakfast	8:00 - 8:15 Entry/Breakfast
8:15-9:45 Test Session #1	8:15-9:15 Test Session #1
9:45-10:00 Break	9:15-9:30 Break
10:00-11:30 Test Session #2	9:30-10:30 Test Session #2
11:30-11:45 Break	10:30-10:45 Break
11:45-12:05 Test Session #3	10:45-11:45 Test Session #3
12:05-12:15 Prepare for Dismissal / Pick up lunch	11:45-12 :00 Prepare for Dismissal / Pick up lunch

Arrival and Dismissal

Students should arrive at school by 8:00 AM at **Door #1- Main Entrance with Name and Homeroom number on Post-its or Index cards**

Students will leave out of **Door # 2. Please pick up your child at Door #2 around 12:15 PM.**

We are One!

Health screener

Parents/guardians must complete a health screener before bringing your student to school. Health screeners are available each day starting at 4:30AM. The screening may not be completed prior to this time. The health screener is available at cps.edu/healthscreener. If your child arrives without a completed screener, you or your child will be asked to complete the screener. If the screener is not completed or your child does not pass the screener, they will wait in a supervised area until a staff member contacts you to pick them up immediately.

Cloth Face Covering

Students are required to wear a cloth face covering over their nose and mouth, including during the test. Masks may be removed for eating and drinking. If your child forgets their cloth face covering, a disposable one will be provided before entering the building. Accommodations for face coverings may be requested using [this form](#).

Temperature Check

Students will have their temperature checked when entering the building. Students registering temperatures of 100.4 degrees or higher will not be allowed to take the test and will return home. Please stay home if you or your student are not feeling well or if your student fails the Daily Health Screener.

Attendance

Students who attend the IAR assessment will be marked as present for the school day and will be dismissed as soon as they have completed testing. Your school will communicate with you how your student should continue to learn at home for the remainder of the school day.

Additional Health & Safety Information

To keep our students and staff safe during in-person testing, we will implement the following protocols at our school:

- We will fully sanitize all rooms daily, in line with the district's enhanced cleaning procedures.
- Computers and other equipment will be cleaned and disinfected using the provided wipes in each classroom.
- Anyone entering the building will be required to wash their hands with soap and water or use hand sanitizer.
- Students will be seated six feet apart in rooms with no more than 50 people and at no more than 25 percent capacity.
- We will implement restroom break procedures to ensure all students entering a restroom are socially distanced, wearing cloth face coverings, and cleaning their hands.

More details about back to school health policies can be found in the [CPS Reopening Guide for Parents](#).

We are committed to creating the safest possible environment for your child to take this test. Please feel free to reach out to me at camoy@cps.edu with any questions.

Thank you,

Catherine Amy Moy Davis



John Charles Haines School 興氏學校

247 W. 23rd Place; Chicago IL 60616 773-534-9200 - Fax: 773-534-9209
website: www.haines.cps.edu email: haineses@cps.edu

Catherine Amy Moy Davis
Principal 校長梅綺雯

Scott Scherquist
副校長施史葛 Assistant Principal

興氏學校的家庭們：

今年春天，您們的孩子將參加伊利諾伊州的準備就緒評估 (IAR) 考試，這是用來考核 3 至 8 年級學生的英語文學/讀寫能力和數學學習標準的掌握程度。

請注意，這不是用於學生升班，中學選擇或學校資助的考試核，今年，三至八年級的學生需要來到學校參加這些考試。

考試時間表

每一個年級在以下日子來參加 IAR 考試：

- 三年級 4/26 星期一 (英文) 和 4/27 星期二 (數學)
- 四年級 4/29 星期四 (英文) 和 4/30 星期五 (數學)
- 五年級 5/3 星期一 (英文) 和 5/4 星期二 (數學)
- 六年級 5/6 星期四 (英文) 和 5/7 星期五 (數學)
- 七年級 5/10 星期一 (英文) 和 5/11 星期二 (數學)
- 八年級 5/13 星期四 (英文) 和 5/14 星期五 (數學)

5/17 星期一和 5/18 星期二是補考日期

以下是您的孩子在學校考試的時間表：

英文考試日	數學考試日
8:00-8:15 進入學校/早餐	8:00-8:15 進入學校/早餐
8:15-9:45 第一節考試	8:15-9:15 第一節考試
9:45-10:00 小息	9:15-9:30 小息
10:00-11:30 第二節考試	9:30-10:30 第二節考試
11:30-11:45 小息	10:30-10:45 小息
11:45-12:05 第三節考試	10:45-11:45 第三節考試
12:05-12:15 預備放學/領取午餐	11:45-12:00 預備放學/領取午餐

返學和放學

學生應該在上午 8 : 00 之前到達學校正一號門門，並持有自己姓名和課室號碼的小咭紙。

學生將於 2 號門 (停車場) 離開學校，請在下午 12:15 左右在 2 號門來接孩子。

健康檢測

父母或監護人必須在您的孩子上學之前上網完成健康檢測，每天凌晨 4:30 開始提供健康篩查，檢測不能在預先日子完成，請上這網址做檢測：

cps.edu/healthscreeener。如果您的孩子沒有完成檢測到達學校，我們將要求您或您的孩子在使用學校大堂的電腦完成檢測，如果孩子檢測結果未能通過，他們將在有監督的房間等候，直到工作人員與您聯繫以立即將他們接走。

布口罩

學生在學校和考試期間必須戴上口罩遮住鼻子和嘴巴，飲食時候則可除低口罩，果您的孩子忘記了自己的口罩，則在進入學校時候我們將提供一個一次性的口罩給他們。其他有關口罩的特殊需要安排，可以使用[此表格](#)申請。

溫度檢查

學生進入學校將需要進行體溫檢查，如果量度溫度為 100.4 度或更高的學生將被禁止參加考試，並要求他們回家，如果您或您的孩子不舒服，或者您的孩子生未通過每日健康檢查，請留在家中。

學生返學記錄

參加 IAR 測試的學生將被標記為在學校上課，完成考試後便放學，學校將與您聯絡有關孩子在上學日的剩餘時間，學生應如何繼續在家學習。

其他健康與安全信息

為了學校考試中確保學生和教職員工的安全，我們將在學校實施以下規則：

- 我們會根據校區加強的清潔程序，每天對所有房間進行徹底消毒。
- 將在每個課室中使用提供的消毒濕巾對電腦和其他設備進行清潔和消毒。
- 進入學校的任何人都必須使用肥皂或洗手液洗手。
- 學生的座位間隔為六英尺，最多容納 50 人，容納人數不超過 25%。
- 我們將執行洗手使用程序，以確保所有進入洗手間的學生都保持社交距離，戴著布口罩並清潔他們的手。

有關重返學校健康政策的更多詳細信息，請參閱《[芝加哥公立學校重開家長指南](#)》。我們致力於為您的孩子創造最安全的環境來參加這考試。如有任何問題，請隨時發電郵 camoy@cps.edu 與我聯繫。

校長梅綺雯